

TERMS AND CONDITIONS PUBLIC TRAINING DNV GL – BUSINESS ASSURANCE

Cancellations received within 20 days prior to the start date of the course will incur a cancellation fee of 100%. Cancellations must be written and acknowledged.

Should DNV GL cancel a scheduled course for any reason, including too few participants numbers, our liability to course registrants is limited to the amount of the course fee already paid by the customer.

Prices Exclude any tax, they include the training session, the support given to each participant, the breaks and lunches and exclude the participants accommodation, subsistence and travel costs.

NB : The subscription to certain sessions are subjected to the completion of certain prerequisites. The participants who don't satisfy the requirements may find themselves denied access to those sessions and/or the resultant qualifications.

CONDITIONS GENERALES DE VENTE FORMATIONS DNV GL – BUSINESS ASSURANCE

Si une annulation intervient 20 jours calendaires avant la date de la formation, DNV GL se réserve le droit de facturer des frais d'annulation pouvant atteindre le prix total de la formation. Toute annulation doit être communiquée par écrit.

Dans le cas où le nombre de participants à une formation serait jugé pédagogiquement insuffisant, DNV GL se réserve le droit d'annuler la session, sans indemnité compensatrice versée au client.

Les prix sont indiqués en Euros H.T.: ils comprennent la formation, les supports remis à chaque participant, les pauses et les déjeuners. Ils ne comprennent pas l'hébergement et les déplacements des participants.

Bon à savoir : L'inscription à certaines sessions est assujettie à la satisfaction de pré-requis. Les participants ne remplissant pas les conditions prévues peuvent se voir refuser l'accès à ces sessions.